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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 18.04.2025 do 16.05.2025 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- rozhodla o poskytnutí dotací pro rok 2025 u žádostí do 250 tis. Kč subjektům v oblasti 

sociálních věcí a podpory rodiny, 
- rozhodla o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu pro rok 2025, 
- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací v oblasti kultury pro rok 2025, 
- schválila ukazatele hmotné zainteresovanosti ředitelů příspěvkových organizací 

statutárního města Děčín na rok 2025, 
- schválila Roční zprávy o hospodaření a činnosti příspěvkových organizací statutárního 

města za rok 2024 včetně návrhu na rozdělení zlepšeného výsledku hospodaření a jejich 
účetní závěrky k rozvahovému dni 31.12.2024, 

- stanovila plat Ing. Miroslavě Poskočilové, ředitelce Zámku Děčín, p. o., s účinností 
od 01.05.2025, 

- jmenovala Mgr. Martina Karhana do funkce vedoucího Odboru školství ode dne 
01.06.2025, 

- rozhodla o poskytnutí individuální dotace pro rok 2025 pro Sportovní klub Děčín, z. s., ve 
výši 30 tis. Kč, 

- udělila plnou moc Českému vysokému učení technickému v Praze k uzavření smlouvy o 
dodávkách tepelné energie od společnosti TERMO Děčín, a. s., pro objekt – Zámecká 
Sýpka Děčín, 

- schválila vítěze předložených návrhů na pronájem prostor sloužících k podnikání – 
restaurace Pastýřská stěna, a to společnosti Mountain Development, s. r. o. Josefův Důl, 
s nabídkou výše ročního nájemného 780.000,00 Kč, 

- schválila uzavření objednávky na dodávku přípravku PTP PLUS (biomateriál) 
do Zámeckého rybníka v Děčíně, 

- schválila pravidelnou komplexní kontrolu stavu přívozu a všech součástí, příslušenství a 
dalších náležitostí přívozu v Dolním Žlebu Občanskému sdružením Respektuj mě, do 
doby zajištění nového provozovatele. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- primátorské plavby z Ústí nad Labem, jako součásti zahájení plavební sezóny 2025, 

společně s primátorem Ústí nad Labem, starostkou Hřenska, zástupců profesionálních i 
dobrovolných hasičů a turistickou veřejností, 

- zahájení mistrovství ČR dívek v kategorii U15 v Děčíně-basketbalové naděje (finálový 
turnaj), 

- slavnostního zahájení turistické sezóny v Děčíně, 
- jednání Zastupitelstva Ústeckého kraje v Ústí nad Labem,  
- několika jednání členů rady města s DPMD, a.s., ke stavu hospodaření, k dalšímu rozvoji 

dopravní společnosti, 
- setkání akcionářů Severočeské vodárenské společnosti a.s. v Ústí nad Labem, jako 

přípravy valné hromady, jednání s představiteli společnosti o akcích v Děčíně a jejich 
koordinaci, 

- jednání s p. Fadrným ze společnosti Frank Bold advokáti, na téma územní rozvoj a 
plánovací smlouvy, o spolupráci na uzemním plánování města v budoucnu, o 
konzultacích a finančních a legislativních aspektech územního plánování, 

- koordinační schůzky na téma „Uzavírka Mojžíř – ÚL, Litoměřická – DC, Teplická – DC“, 
- zahájení pálení čarodějnic v Děčíně na Smetanově nábřeží,  
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- setkání s rodinou Thun - Hohenstein na děčínském zámku, 
- prohlídky budovy východního nádraží Děčín, za účasti vedení fakult ČVUT, zástupců ČD, 

ICÚK, hospodářské komory, ministerstev a dalších, k možnostem získaní a využití budov 
a pozemků k rozvoji města, 

- jednání o energetice města v Praze, 
- zahájení cvičení „AMOK“ na ÚO PČR v Děčíně, jako nácvik obrany obyvatelstva proti 

útoku teroristické skupiny, 
- setkání p. Lochnerem, primátorem města Pirna, k připomenutí 50. výročí partnerské 

spolupráce obou měst, ke koordinaci a spolupodílů na kulturních, sportovních i 
občanských akcích, 

- pietního aktu v Děčíně na Folknářích včetně hřbitovů v Březinách, na Škrabkách a 
v Boleticích nad Labem, k připomenutí 80. výročí konce 2. světové války, 

- pietního aktu v zajateckém táboře Rabštejn v České Kamenici, k 80. výročí osvobození, 
- jednání Bezpečnostní rady ORP v Děčíně, za účasti všech záchranných i silových složek 

v regionu, včetně projednání situace spojené s nuceným uzavřením Tyršova mostu 
v Děčíně, 

- zahájení výstavy na téma „Léto se sochami“ v Pirně, za účasti oslav 50. výročí partnerské 
spolupráce Děčín-Pirna a předzvěsti konání téže akce na zámku v Děčíně, 

- jednání se starostkou Hřenska p. Horákovou, za účasti náměstka Ing. Smíška, o 
modelech provozování přívozu Dolní Žleb, o spolupráci v dopravě a v řešení problémů 
turistického ruchu, 

- jednání s Ing. Kuntem, ředitelem Střední zemědělské a zahradnické školy A. E. Komerse 
v Děčíně – Libverdě, o akci Děčínská Kotva 2025, o kvalitě péče o zeleň ve městě, o 
možnostech spolupráce studentů a pedagogů školy s městem, 

- slavnostního předávání cen „Dobrovolník roku města Děčín 2024“ v OC Pivovar,  
- jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva Ústeckého kraje v Ústí nad Labem,  
- zahájení akce „Otočíme Komenského“,  
- prohlídky Národního parku České Švýcarsko,  
- slavnostního zahájení Galavečera Děčínská kotva 2025 - Mistrovství ČR floristů,  
- slavnostního zahájení výstavy k 50 letům spolupráce mezi městy Děčín a Pirna. 

 
 
MP (městská policie): 

- o práci strážníka projevilo zájem několik vhodných uchazečů, personální stav MP tak 
bude opět naplněn. Zájemci se dokonce hlásí na pozici psovodů, jejichž tým by tak měl 
být kompletní. Všichni uchazeči jsou zkušení strážníci, kteří slouží v jiných městech. 
Nebude tak nutné zajišťovat úvodní kvalifikační kurz, 

- zástupce městské policie se zúčastnil pracovního jednání zaměřeného na poskytování 
informací veřejnosti v mimořádných situacích, a to za účasti zástupců bezpečnostních 
sborů, médií, ale i odborníků z oblasti krizového řízení nebo psychologie, 

- městská policie se v uplynulém období zaměřila na kontrolu dodržování vyhlášky o 
zákazu požívání alkoholu na veřejných prostranstvích. Kontroly se uskutečnily zejména 
v parcích a v centrech Děčína I a Děčína IV. Zjištěné přestupky řešily hlídky dle platné 
legislativy.  

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- hodnocení ředitelů neškolských příspěvkových organizací města Děčín, 
- komise pro výběrové řízení veřejných zakázek,  
- semináře pro zastupitele v budově A6 k sociálním dotacím, 
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- pravidelného jednání s p. Lieselem z představenstva TSD, diskuze ohledně navýšení 
vlastnického podílu v TSD, 

- jednání s  za přítomnosti Ing. Smíška, investiční záměry v rámci města, 
- pracovní skupiny elektromobilita/energetika v budově A6, 
- pracovní skupiny Odpady, 
- hodnotící komise Dobrovolník roku 2024, 
- přípravného jednání k akcím "Týden sociálních služeb" a "Týden nejen pro seniory",  
- exkurze v Třídírně odpadů Teplice, 
- pracovního jednání členů rady města se zástupci DPMD a.s., 
- jednání s na téma ReUse centrum, návrhy a podněty občanky města, 
- prohlídka po ukončení provozu soukromého domova pro seniory v Bechlejovicích, 

případné možnosti využití prostoru pro potřeby města, 
- pracovní skupiny upravující pravidla přidělování městských bytů včetně sociálních bytů, 
- jednání k projektu „Obec pro všechny“ týkající se krizové komunikace obtížných, 

především sociálních témat, 
- pravidelného pracovního jednání k tématu zabydlování,  
- hudebních slavností v domově seniorů v Křešicích, 
- slavnostní návštěvy na zámku s rodinou Thunů, 
- pracovního jednání k podpoře pěstounství, návrhy možnosti propagace, 
- kontrolní prohlídky objektu městské ubytovny v Želenicích, 
- jednání Komise urbanismu a architektury, představení zahájení prací na komplexních 

pozemkových úpravách v k.ú. Krásný Studenec, 
- pracovní skupiny k potravinové pomoci, vyhodnocení a nastavení dalších nástrojů 

k zefektivnění podpory, 
- oficiálního pietního aktu na Folknářích a pietního aktu u památníku padlých občanů během 

2. světové války, 
- kontroly ul. Krátká, jednání s vlastníkem nemovitosti, 
- jednání se zástupcem developera k výkupu nemovitostí v Boleticích a ulici Krátká, 
- jednání Sociální komise, viz zápis, 
- pravidelných porad Centra sociálních služeb Děčín, p. o., 
- slavnostního předávání cen „Dobrovolník roku 2024“ v café Slunečnice OC Pivovar, 
- jednání lokálního partnerství, revize plánu sociálního začleňování, příprava nových 

projektů,  
- pracovní skupiny Údržba veřejné zeleně, 
- akce Otočíme Komenského, participativní akce se školskými zařízeními na Komenského 

náměstí, 
- zahájení akce Živá Křížovka 2025, 
- návštěvy Národního parku České Švýcarsko, společné pracovní jednání s ředitelem 

krajského úřadu a vedení města, informace o vybudovaných protipožárních opatřeních, 
postupný vývoj obnovené krajiny po požáru, 

- galavečera Děčínská Kotva 2025 – vyhodnocení cen mezinárodní floristické soutěže, 
- jednání s realizátory Děčínské epopeje, zajištění prezentace v mediích města, případný 

výnos z prodeje pro potřeby Centra sociálních služeb Děčín, p. o. 
- akce Partnerská města v rámci děčínských slavností. 

 
 Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- online jednání s manažerem společnosti EV Solutions s.r.o. – nabídka dobíjecích stanic. 
- jednání se společností Deloitte – projednána témata v oblasti strategického, IT a 

finančního poradenství, včetně auditu a daní, 
- networkingové setkání na téma Energetické komunity v Univerzitním centru energeticky 

efektivních budov ČVUT v Buštěhradu. Zaměřeno na propojení průmyslu, vědy, 
samospráv a státní správy v oblasti energetických komunit, 

- jednání pracovní skupiny PS Parkování, 
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- online zasedání Krajské rady pro konkurenceschopnost Ústeckého kraje, 
- jednání s občanem o možném využití lokality bývalé MŠ Březiny, 
- jednání pracovní skupiny PS ENERGETIKA / ELEKTROMOBILITA, 
- jednání s odborným garantem veřejného osvětlení – odborné stanovisko k využití dotací z 

Modernizačního fondu na koncepční obnovu veřejného osvětlení, 
- jednání členů rady města se zástupci DPMD, a.s., 
- jednání s městským architektem, 
- setkání se zástupci statutárního města Děčín a Frank Bold advokáty – projednání témat 

územního rozvoje a energetiky, 
- jednání o uzavření partnerské smlouvy na zajištění veřejné dopravní a technické 

infrastruktury pro výstavbu RD v lokalitě Děčín – Staré Město, 
- koordinační schůzky ohledně uzavírky: „Mojžíř – ÚL, Litoměřická – DC, Teplická – DC „– 

představení návrhu DIO (dopravně-inženýrská opatření), 
- schůzky s náměstkem primátora města Teplice v oblasti dopravy, 
- místního šetření se zástupci Odboru komunikací a dopravy a občany – technický stav 

pozemní komunikace včetně krajnic, 
- setkání s Thuny na Zámku Děčín, 
- prohlídky objektu východního nádraží, 
- jednání Komise pro urbanismus a architekturu, 
- jednání na téma Chmelnice – dopravní napojení a kanalizace AZ-1, 
- účast na jednání Dopravní komise Ústeckého kraje, 
- jednání Bezpečnostní rady ORP Děčín, 
- jednání se zástupci Salutem Fund SICAV, a.s. – diskuse o spolupráci v oblasti investic do 

regionálních nemovitostí a revitalizace městských lokalit, 
- setkání se starostkou obce Hřensko, hlavním tématem byla problematika přívozu 

v Dolním Žlebu, 
- jednání se zástupci společnosti Chlumská s.r.o. – veřejná dopravní a technická 

infrastruktura v souvislosti s výstavbou v lokalitě Děčín – Staré Město, 
- schůzky s občany k záležitostem pozemku v lokalitě Březiny, 
- jednání s radním města a zástupcem společnosti STRABAG a.s. – revitalizace Teplické 

ulice v městské části Podmokly, 
- online jednání k úpravám Komenského náměstí v Děčíně, 
- online jednání s vedoucím prodeje společnosti Corrency – inovativní systém pro efektivní 

využití veřejných financí, 
- online jednání s Ředitelstvím silnic a dálnic s. p. - ředitelem Správy Liberec, zástupci 

společnosti ČEZ Distribuce, a.s. a Termo Děčín a.s., 
- jednání s občanem ohledně prostoru přednádraží, revitalizace A, 
- jednání se správci inženýrských sítí – zlepšení koordinace investičních akcí a změna v 

určování rozsahu oprav komunikací, 
- happeningu na podporu revitalizace Komenského náměstí, 
- Konferenci Future City Tech v Říčanech u Prahy, 
- jednání k úsekovému měření – praktické zhodnocení provozu, identifikace RZ (zahraničí), 

informace o rozšíření měřících míst, zkušenosti s provozem, 
- reprezentace města při setkání partnerských měst v rámci městských slavností. 

 
 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání s ředitelem Oblastního muzea v Děčíně, příspěvková organizace, k přípravě a 

organizaci Dnů plavby,  
- hodnocení ředitelů, p. o. – Mateřská škola Děčín XXXII, Májová, příspěvková organizace, 
- pracovního semináře pro členy Zastupitelstva města Děčín k dotačnímu programu 

„Podpora oblasti sociálních věcí a podpora rodiny v roce 2025“ a k problematice řešení 
sporu mezi společností WEISS spol. s r.o. a statutárním městem Děčín, 
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- ukončení inspekce České školní inspekce v Mateřské škole Děčín VI, Klostermannova 
1474/11, příspěvková organizace, 

- schůzky se zástupci rodičů žáků Základní školy Dr. Miroslava Tyrše Děčín II, Vrchlického 
630/5, příspěvková organizace, 

- zahájení turistické sezóny, 
- Dnů plavby 2025, včetně setkání s ministrem dopravy Martinem Kupkou, 
- mistrovství ČR v basketbalu starších žákyň U15, 
- jednání s projektanty na téma „Studie tělocvična Vokolkova“, 
- zahájení Dopravního dne pro mateřské školy pořádaného Domem dětí a mládeže Děčín 

IV, Teplická 344/38, příspěvková organizace, 
- 4. jednání řídícího výboru Místního akčního plánu IV pro správní obvod obce s rozšířenou 

působností Děčín, 
- pracovní schůzky v rámci iniciativy „Obec pro všechny“ k oblasti sociálních služeb a 

krizové komunikace, 
- akce pálení čarodějnic na Smetanově nábřeží, 
- jednání k přípravám a organizaci kulturní akce Labefest, 
- setkání s organizátorem sportovní soutěže Přeboru škol Ústeckého kraje v orientačním 

běhu za účasti zástupce ředitele Městské policie ke spolupráci na organizaci závodu, 
- jednání Školské komise, 
- pietního aktu u příležitosti 80. výročí od konce 2. světové války před městským hřbitovem 

na Folknářích, 
- Olympiády mateřských škol (20. ročník sportovní olympiády), pořádanou Domem dětí a 

mládeže Děčín IV, Teplická 344/38, příspěvková organizace, 
- online jednání k úpravám Komenského náměstí se zástupci Ústeckého kraje. 
- online jednání se společností Corrency – inovativní transakční systém pro efektivní a 

transparentní využití veřejných financí, 
- konkurzního řízení na obsazení pracovní pozice ředitele/ředitelky Základní školy Děčín I, 

Komenského náměstí 622/3, příspěvková organizace, ve funkci předsedy konkursní 
komise, 

- porady s řediteli škol, 
- jednání se zástupcem vedení TJ Sokol ohledně sokolovny v Podmoklech, 
- reprezentace města při setkání partnerských měst v rámci městských slavností.  

 
 

Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání s Probační a mediační službou (tresty VPP), 
- přednášky na ZŠ se soudkyní Okresního soudu (soudy pro mladistvé), 
- spolupráce s Policií ČR při výcviku „AMOK“ (obrana proti šílenému střelci), 
- jednání s Celní správou (podezření na varny drog v Děčíně). 

 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Podlimitní 

• Inteligentní řešení v dopravě – zastávka Tyršova 

• Zateplení, úpravy podkroví a venkovních prostor – objekt DDM 
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• Rekonstrukce mostu DC-046L, oprava MK a VO v ul. Na Hrázi 

 
VZMR 

• Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk 

• Instalace záložního zdroje pro objekt Magistrátu města Děčín, Mírové nám. 1175/5, Děčín 

IV 

• PD - Rekonstrukce Zámeckého náměstí 

• Zpracování PD – Revitalizace konstrukcí střešního pláště zimního stadionu 

• Stavební úpravy vstupní haly ZŠ Březová, Děčín III 

• Oprava havárie splaškové kanalizace v suterénu budovy magistrátu A1 Mírové náměstí 

1175/5 

• Podpora mobility - výměna výtahu v DZR Kamenická 

• 5/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870, k.ú. Děčín 

• 2/Zpracování PD - MŠ Školní 1475/17, Děčín VI, modernizace objektu, výměna instalací 

• Děčín, Stoliční hora – obnova palisády 

• Studie rozšíření kapacity Aquaparku Děčín 

• Výměna kamer v systému Genetec a výměna a přepojení kamer v systému Sony    

 
PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
 
Nadlimitní 

• Dynamický nákupní systém - Obnova ročního předplatného Microsoft 365 - zavádění 

 
 
VZMR 

• Lesní pěší cesta Kvádrberk - I.etapa 

• Dodávka nového užitkového vozidla 4x4 

 
 
Probíhá vyhodnocení či je před podpisem smlouvy 
 
Nadlimitní 

• Péče o živé ploty 

o  Pravý břeh 

o  Levý břeh 

• Péče o letničky, dvouletky, trvalky a dřeviny dle seznamu váz a péče o liniovou zeleň dle 

seznamu liniové zeleně – vázy 

• Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín II, Kamenická 1145–3 části 

 
Podlimitní 

• Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II 

 
VZMR 

• MŠ Tylova 8141, Děčín-stavební řešení vlhkostní problematiky  

• Rekonstrukce mostu DC-021L v ul. Revírní, Prostřední Žleb 

• Stavební úpravy terasy objektu DZR Kamenická, č.p. 755/195, Děčín II – Nové Město 

• Výměna oken části 3.N.P. budovy B2 28.října 1155/2, Děčín I 

• ZŠ Na Pěšině 330, modernizace šaten a umýváren v pavilonu MVD3 
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• Zpracování PD - MŠ Školní 1475/17, Děčín VI, modernizace objektu, výměna instalací - 
zrušeno 

• Zajištění lodní dopravy – přívoz Dolní Žleb - zrušeno 
 
 
UZAVŘENÉ SMLOUVY 
 
Nadlimitní 

• Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín s využitím 5G:  

o VZ1 – Dodávka rozšíření MKDS a navazujícího vybavení 

o VZ2 – Zajištění 5G konektivity 

• Údržba zeleně II. Etapa  
 

Podlimitní 

• 2/Děčín ZŠ Bezručova, bezbariérovost 

 

Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
• žádost o dotaci na projekt „Oprava vitráže a schodiště v kostele Povýšení sv. Kříže“ nebyla 

podpořena z důvodu převisu poptávky, 
• byla podána žádost o dotaci na projekt „Oprava Tyršova mostu v Děčíně“, 
• ve spolupráci s OSV a OŠK probíhá příprava projektu „Spravedlivá transformace - 

Personální kapacita pro ZŠ Děčín a Podpora kolektivů pro ZŠ Děčín“, žádost o dotaci bude 
podána po schválení Koncepce prevence kriminality a bezpečnosti statutárního města 
Děčín v ZM v červnu 2025, bez tohoto dokumentu nemůže být žádost podána, 

• probíhá Revize Plánu sociálního začleňování Statutární město Děčín 2022 – 2026, 
• proběhla prohlídka staré budovy východního nádraží za účasti fakult ČVUT a dalších 

zájemců o zapojení se do projektu na obnovu této budovy, 
• v červnovém ZM je v plánu představit Akční plán pro udržitelnou energii a klima (SECAP) 

zastupitelům a předložit jim ho ke schválení, 
• proběhlo jednání s vlastníky a správci inženýrských sítí o nastavení lepší spolupráce při 

koordinaci staveb, 
• úvěrová smlouva od Národní rozvojové banky půjde ke schválení do ZM v červnu 2025, 

grantová dohoda půjde ke schválení do ZM v září 2025 – jedná se o projekty „Obnova 
historické části Podmokel – etapa D“ a „projekt EPC“, 

• na projekt „Zateplení DDM Březiny“ byla sice získána dotace, ale není možné stihnout 
termín dokončení projektu do 15. 06. 2026, určený v dotační výzvě, 

• žádost o dotaci na projekt „Palisáda na stoličné hoře“ byla úspěšná, 
• bylo schváleno podání žádosti o dotaci na projektovou přípravu „Parkovacího domu p.p.č. 

1250/35 (Kamenická ul.)“, bude podána co nejdříve. 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- zajistil veškeré podklady pro přezkoumání hospodaření statutárního města za r. 2024, které 

uskutečnila ve dnech 05. – 07.05.2025 společnost TOP AUDITING, s. r. o., Brno, kontrolou 
nebyly zjištěny chyby či nedostatky, 

- zajistil uzavření schválených smluv na poskytnutí dotací dle programu pro oblast sociálních 
věcí a individuálních dotací do oblastí sportu, kultury a zájmové činnosti, jejich zveřejnění a 
výplatu, 

- zajistil distribuci složenek na 1. splátku poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství, která je splatná do 31.05.2025, upozornil občany na termín splatnosti v tisku 
a na webových stránkách vč. upozornění na plánované zrušení distribuce složenek od 2. 
pololetí roku 2025, 
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- připravoval podklady pro zpracování daňového přiznání k dani z příjmů právnických osob 
za město Děčín za rok 2024, daňové přiznání podává daňový poradce do 30.06. 
příslušného roku, 

- pracoval na Závěrečném účtu statutárního města Děčín za rok 2024, který bude předložen 
do ZM v červnu t. r., 

- pokračoval v jednání s Národní rozvojovou bankou o podmínkách poskytnutí úvěru na dva 
schválené projekty, 

- provedl kontrolu účetních závěrek příspěvkových organizací za 1. čtvrtletí 2025 a jejich 
předání Krajskému úřadu Ústeckého kraje. 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- společně s HZS proběhla zkouška funkčnosti připojení u objektů napojených na pult 

centrální ochrany, 
- byla zahájena oprava památky na vyhlídce Bohemia pod Kváderberkem v ulici Loubská, 
- byl zahájen provoz Via Ferraty po zimní přestávce. 
 
 
TAJ – oddělení organizační: 

 
- začaly organizační přípravy k zahájení voleb do Poslanecké sněmovny Parlamentu České 

republiky a přípravy povinných školení k zásadám hlasování vybraných členů okrskových 
volebních komisí za město Děčín a za obce v rámci ORP Děčín, Benešov nad Ploučnicí a 
Česká Kamenice. 

 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- části hodnocení ředitelů příspěvkových organizací města na úseku kultury (Městské divadlo 

Děčín, p. o.),  
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu,  
- semináře pro zastupitele města – Podpora oblasti sociálních věcí a podpora rodiny v roce 

2025, mimosoudní řešení sporu mezi společností WEISS spol. s r.o. a statutárním městem 
Děčín, 

- jednání k novým aktivitám Benschmarkingu, 
- celostátního odborného semináře pro tajemníky České republiky za účasti zástupců 

Ministerstva vnitra ČR, Ministerstva financí ČR, Hospodářské komory ČR, Svazu měst a 
obcí ČR, Institutu pro veřejnou správu Praha, p. o., Aliavesu&Co, a. s. na téma: aktuální 
informace z ministerstev, připravované novelizace právních předpisů, digitalizace 
stavebních úřadů, pracovní právo apod., 

- koordinační schůzky k „Uzavírce Mojžíř – Ústí nad Labem, Litoměřická ul. – Děčín, Teplická 
ul. – Děčín“ – představení návrhu dopravně inženýrského opatření, 

- místního šetření: 
- zjištění stavu komunikace včetně krajnic v ulici Vilsnická, Děčín XXV-Chmelnice, 
- příprava opravy protipovodňové ochrany města za účasti všech dotčených subjektů u 

Parolodě v Děčíně I, 
- jednání k řešení zjištěného havarijního stavu Tyršova mostu za účasti vedení města, 

odborných zástupců magistrátu, městské policie a odborníků, 
- jednání ke stavbám na území města včetně řešení rozpočtu, 
- společně s primátorem města závěrečného vyhodnocení auditu na hospodaření města za 

rok 2024, 
- jednání s kronikářkou města paní Věnceslavou Zimmermannovou – seznámení s obsahem 

kroniky města za rok 2024 a jeho následné odsouhlasení, 
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- jednání s panem Julákem k přístavnímu můstku v Děčíně, 
- zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Děčín k závěrečné zprávě o provedené 

kontrole k zadávání veřejných zakázek a k naplňování směrnice o finanční kontrole u všech 
odborů magistrátu, 

- porady projektů – záměr dohody s DPmD, a. s. o nepoužívání parkoviště za starou poštou 
v Děčíně IV-Podmokly, plnění jednotlivých úkolů z předchozích porad projektů, 

- jednání ke zlepšení koordinace a spolupráce při investičních akcích na území města – 
možnost změny způsobu určování rozsahu oprav komunikací za účasti vedení města, 
odborných útvarů magistrátu a dotčených subjektů, 

- společně s vedením města, zástupci Krajského úřadu Ústeckého kraje a kompetentními 
zaměstnanci magistrátu výjezdní exkurze v Národním parku České Švýcarsko – obnova 
prostoru po ničivém požáru, 

- setkání se zástupci partnerských měst statutárního města Děčín u příležitosti zahájení 
Městských slavnosti statutárního města Děčín, 

- jednání k úsekovému měření - praktické zhodnocení provozu, identifikace RZ (zahraničí), 
informace o rozšíření měřících míst, zkušenosti s provozem. 
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Zaznamenané dotazy, náměty a požadavky z řad členů zastupitelstva města  
dne 24.04.2025 

 
 
Ing. Skalický 
 

• Požaduje informaci, zda odbor školství ví o tom, že by na školách probíhal tzv. obrácený gender 
(převlékání se za obrácené pohlaví), nebo to proběhlo pouze na ZŠ Kamenická a zda ředitelé 
mohou ovlivňovat takto zvrácený proces? 

 
Odpověď: 
Na žádné základní škole v Děčíně neprobíhalo převlékání se za druhé pohlaví. Pouze na ZŠ Školní 
proběhl karneval, což se genderové problematiky netýká. Pokud se žáci převlékají do školy sami, 
ředitel toto nemůže nijak ovlivňovat. Pokud jde o projektový obrácený den, ten ředitel ovlivňovat může 
a ovlivňuje jej. Ředitelé jsou zodpovědní za obsah a průběh vzdělávacího procesu, musí být vždy v 
souladu s platnými zákony a bezpečností dětí, vzdělávání probíhá dle Školního vzdělávacího 
programu (dále jen „ŠVP“) v souladu s Rámcovými vzdělávacími programy. 

 
 

• Evidují na našich školách zvrácené akce v případech převlékání se dětí za obrácené pohlaví? 
Pokud ano, předávají ředitelé tyto informace OŠ? 
 
Odpověď: 
Neevidují se na základních školách v Děčíně akce tohoto typu. Pokud by nějaká měla proběhnout, 
ředitelé dbají na to, aby bylo vše v souladu s ŠVP.  Kontrolním orgánem obsahu výuky a akcí není 
Odbor školství, ale Česká školní inspekce. 

 
 

• Bude zaváděna evidence, kdy neziskové organizace se chtějí na školách účastnit komunikace 
s dětmi? Vyhodnocují ředitelé takové akce? 
 
Odpověď: 
Neziskové organizace působí na základních školách výjimečně, vždy jednají s vědomím ředitele na 
předem dohodnuté téma, které je vždy v souladu s ŠVP. Vedení školy akce plánuje a vyhodnocuje. 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
 

• Požaduje zaslat informaci, jak se vyvíjí situace s výstavbou bytového domu tzv. „Rezidence 
truhlárna“ soukromým investorem, zda překážky k výstavbě již pominuly. 
 
Odpověď: 
Stavební úřad nemá žádnou žádost o povolení záměru "Rezidence truhlárna". 

 
 

• Požaduje zajistit nátěr veřejného osvětlení, a to na základě uzavřené Rámcové smlouvy 
statutárního města Děčín s poskytovatelem, tzn. Technickými službami Děčín, a. s. 
 
Odpověď: 
Nátěry stožárů veřejného osvětlení budou provedeny v souladu s uzavřenou Smlouvou o dílo č.2023-
0055/OKD s Technickými službami Děčín, a. s. a v souladu se Standardy veřejného osvětlení. V 
letošním roce jsou plánovány nátěry stožárů v ul. Pohraniční, Tyršova a Labské nábřeží. V případě 
zjištění velmi potřebného nátěru stožáru mimo plán bude toto řešeno individuálně. 
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• Má některá z našich škol v budově nebinární WC, či zda je historicky měly? 
 
Odpověď: 
V základních školách v Děčíně nejsou v budovách nebinární WC ani historicky nebyly. Pouze WC pro 
invalidy jsou univerzální pro obě pohlaví. 
 
 

• Požaduje zaslat seznam neziskových organizací, které v minulém roce působily na školách, 
spadajících pod Odbor školství 
 
Odpověď: 
Seznam neziskových organizacích působících na základních školách v Děčíně byl všem zastupitelům 
města zaslán. 

 
 
p. Valko 
 

• Požaduje zaslat informaci, kdy bude dokončena analýza rizik na odbahnění Zámeckého rybníku 
suchou cestou. 
 
Odpověď: 
Analýza rizik na odbahnění suchou cestou pro Zámecký rybník by měla být dokončena do konce září 
2025. 

 

• Podat informaci o pojištění přívozu, jaké jsou náklady, zda není možné pojistné snížit, když se 
přívoz neprovozuje. 
 
Odpověď: 
Pojištění odpovědnosti plavidla (přívozu) je obdobné povinnému ručení automobilů. Tento druh 
pojištění kryje škody, které se provozem plavidla způsobí třetí osobě na zdraví a majetku. Pokud 
plavidlo je provozováno k podnikání, je ze zákona povinnost mít sjednáno pojištění odpovědnosti z 
provozu plavidla. Pojištění plavidla je zařazeno mezi takzvané dopravní pojištění. Pojištění 
odpovědnosti je celoroční, i např. v zimním přístavu, kde je plavidlo uklizené, může dojít ke škodě. 
Vytažení přívozu na souš je finančně náročné, až pak by se dal přívoz odpojistit. Pojištění se platí 
vždy na rok dopředu. 

 

• Podat informaci o spotřebě VO po instalaci nových svítidel. 
 

Odpověď: 
1. a 2. etapa veřejného osvětlení jsou téměř hotové a jsou zapojeny do provozu. V tuto chvíli probíhá 
vyúčtování dotace, 1. etapa 774 svítidel, 2. etapa 1037 svítidel - r. 2023 spotřeba 18,5 mil. Kč, r. 2024 
spotřeba 18,9 mil. Kč, úspora se plně projeví v roce 2025 a měla by se pohybovat okolo 720MWh/rok. 
S ohledem na průběžnou realizaci bude úspora vyhodnocena v 1. čtvrtletí roku 2026. 

 

• Jaká část u sociálních služeb, které poskytují i zdravotní péči, je u uživatele zdravotní péče 
financována od zdravotní pojišťovny a jakou část dofinancovává na zdravotní výkon dotace 
poskytnuta městem Děčín, a to procentuálně? 
 
Odpověď: 
Financování úkonů zdravotních služeb u poskytovatelů sociálních služeb (dle § 36 zákona č. 
108/2006 Sb., o sociálních službách - poskytování ošetřovatelské a rehabilitační péče) je zajištěno ze 
zdrojů fondů zdravotních pojišťoven a nelze na ně využít prostředky dotace statutárního města Děčín, 
město tedy tyto úkony dofinancovává 0 %. 

 

• Proč je uzavřena základní síť sociálních služeb v Ústeckém kraji? Žádost o zaslání metodiky 
sítě sociálních služeb Ústeckého kraje. 
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Odpověď: 
Od 01.01. 2019 je přistoupeno usnesením Zastupitelstva Ústeckého kraje č. 010/17Z/2019 ze dne 
28.01.2019 až do odvolání k zastavení rozšiřování Základní sítě sociálních služeb, tzn., že až do 
odvolání nebude docházet k zařazování nových sociálních služeb do Základní sítě, navyšování 
individuálních kapacit, skupinových kapacit, počtu lůžek a navyšování úvazků pracovníků v přímé 
péči. Metodika Krajského úřadu Ústeckého kraje stanovuje některé výjimky z tohoto opatření, toto 
opatření se netýká Rozvojové sítě sociálních služeb. Odkaz na metodiku byl všem zastupitelům města 
zaslán. 

 
 

• Požaduje prověřit rozmístění stánků na středečních trzích na Masarykově náměstí, kde stánky 
zasahují až k lavičkám pro občany. 
 
Odpověď: 
Ze strany Odboru správních činností a obecní živnostenský úřad (dále jen „OSC“) bylo provedeno 
místní šetření. Z důvodu prodeje sezonního zboží (ovocné a zeleninové sadby) je v současné době 
na farmářských trzích umístěno více stánků, než je obvyklé. OSC nezaznamenal z řad občanů žádné 
negativní dotazy či připomínky. Situaci bude odbor i nadále monitorovat. 

 
 
p. Valko, Ing. Bc. Brčák 
 

• Požaduje zaslat informace k veřejnému osvětlení: 
- V jaké fázi je výměna veřejného osvětlení, kolik % je již vyměněno 
- Jaká je aktuální spotřeba u vyměněného osvětlení oproti předchozím letům 
- Kde je úspora v rámci takového akce 

 
Odpověď: 
1. a 2. etapa výměny veřejného osvětlení jsou téměř hotové a jsou zapojeny do provozu. 1. etapa 774 
svítidel, 2. etapa 1037 svítidel. Je vyměněno z 1. a 2. etapy 100 % svítidel krytých dotačním 
programem. 
 
Aktuální spotřeba v jednotlivých rocích: r. 2023 spotřeba 18,5 mil. Kč, r. 2024 spotřeba 18,9 mil. Kč. 
  
Úspora se plně projeví v roce 2025 a měla by se pohybovat okolo 720MWh/rok, s ohledem na 
průběžnou realizaci bude úspora vyhodnocena v 1. čtvrtletí roku 2026. Pro dokreslení jsou uvedeny 
jednotkové ceny v letech: 
Rok 2023 – 2670,- Kč bez DPH /1 MWh  
Rok 2024 – 3223,- Kč bez DPH /1 MWh 
Rok 2025 – 2225,- Kč bez DPH /1 MWh 
 

 

• Žádá o zaslání kompletní projektové dokumentace na akci Snížení energetické náročnosti 
objektu DDM Děčín - Březiny 98 
 
Odpověď: 
Projektová dokumentace byla přes úschovnu všem zastupitelům města odborem zaslána. 

 
 
Bc. Zdobinský 
 

• Požaduje zabývat se opravou Skateparku v Děčíně-Staré Město – zanedbaný stav areálu. 
 

Odpověď: 
Stav sportoviště byl zmapován a oprava bude řešena v rámci reklamace, a to v záruční době, případně 
zajištěním nutných oprav svépomocí. 
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Ing. Kubš 
 

• Požaduje zaslat informaci na základě čeho musí zastupitelstvo města navrhnout člena do 
orgánů obchodní společnosti Technické služby Děčín, a. s.  
 
Odpověď: 
Na zasedání zastupitelstva dne 23.01.2025 bylo přijato usnesení č. ZM 25 01 02 02, kde zastupitelstvo 
města navrhuje odvolání pana Radka Flachse z dozorčí rady obchodní společnosti Technické služby 
Děčín, a. s. Kompetence zastupitelstva v této věci je založená ustanovením § 84 odst. 2 písm. g) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. K platnému ukončení funkce ve 
společnosti však může dojít až odvoláním valnou hromadou společnosti, neboť působnost náleží 
tomuto orgánu společnosti. Dokud valná hromada neodvolá pana Flachse z dozorčí rady, bude tento 
nadále členem dozorčí rady ve společnosti. Návrh na odvolání na valné hromadě by měl iniciovat 
akcionář tedy statutární město Děčín. 

 
 

• Jaký je celkový náklad KÚÚK na zajištění Lékařské pohotovostní služby v Děčíně a kolik 
procent z toho svým příspěvkem (400 000 Kč) hradí město Děčín? 
 
Odpověď: 
Celková výše vyrovnávací platby za rok 2024 pro provoz Lékařské pohotovostní služby pro děti a 
lékařské pohotovostní služby pro dospělé (dále jen „LPS“) činila 3 862 707 Kč, z toho se město 
podílelo na financování výší 400 tis. Kč, tedy cca necelých 10 %.  
 
I v případě neposkytnutí dotace od statutárního města Děčín by byl provoz LPS zajišťován stejným 
způsobem, neboť rozsah zajištění na území Ústeckého kraje odsouhlasila Rada Ústeckého kraje dne 
22.11.2023 usnesením č. 050/84R/2023 „Návrh zajištění lékařské pohotovostní služby v Ústeckém 
kraji v roce 2024“ a s tím související „Způsob organizace a zajištění lékařské pohotovostní služby v 
Ústeckém kraji v roce 2024“. Příspěvek města kraj považuje za velmi přínosný a de facto ukazuje na 
dobrou spolupráci města a kraje, protože zajištění LPS, ač je „de jure“ výkonem státní správy 
krajského úřadu, neobejde se bez dotace z rozpočtu samosprávy. 

 
 
p. Flachs 
 

• Požaduje zabývat se zpřístupněním přístupové cesty k cyklostezce v Děčíně XXXII-Boletice nad 
Labem v místě, kde se nachází čistička odpadních vod 
 
Odpověď: 
Po telefonické domluvě s panem Flachsem byl upřesněn vznesený dotaz na ZM - zlepšení povrchu 
propojovací cesty mezi ul. K Přívozu a stávající cyklostezky. 
Jedná se o pozemek p. č. 6/3, k. ú. Boletice nad Labem ve vlastnictví Severočeské vodárenské 
společnosti. Pan zastupitel žádá o zlepšení povrchu této cesty pro obyvatele k lepšímu přístupu na 
cyklostezku. Statutární město Děčín nemůže vynakládat žádné finanční prostředky na zvelebení 
cizího majetku. Řešením by bylo získání tohoto pozemku do vlastnictví města. Požadavek na zlepšení 
povrchu bude předán na majitele pozemku. 

 
 

 
 


